
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Vanvikan 
Dato: 04.02.2020 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aikman Taperla Medlem  
Odin Aas Medlem  
Elisabeth Sand Medlem  
Thea Remso Medlem  
Tobias Dahle Leder  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Geir Oliver Tessem Medlem  
Sigurd Ramdal Nestleder  
Isak Kimo Medlem  
Oline Sagmyr-Dalemo Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo MEDL  
Dina Mediaa MEDL  
Marthe Hovde MEDL  
Nora Brødreskift MEDL  

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Marius Ersøybakk Nora Brødreskift  
Vida Lund Hoff Dina Mediaa  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth  Ungdomskonsulent 

 
 
 
 
Gjennomgang av elevrådene 
 

Vanvikan skole: Niende klasse har fått nye gardiner. 
Testmann Minne: Ekstraordinært møte, gikk gjennom trafikksikkerhetstiltak som skal 
gjennomføres. Tiende skal ha besøk fra FN-sambandet og skal ha opplegg angående 
det. Regnskap fra nyttårsballet. 
Johan Bojer Leksvik: Fått flere alternativer av mat i kantinen. Har hatt møte der de 
snakket om elevtinget og elevrådssamling. 



Åsly: Gikk gjennom klassesaker. 
Mælan: Temadag der elevrådet skal ha en samling med aldersblandede grupper og 
smoothiedag. Har søkt om støtte fra ungdomsrådet, volleyball cup for tiende klassinger. 
Johan Bojer Rissa: Møte om kildesortering og har søkt penger til ungdomsrådet. 
Stadsbygd: Skal arrangere badmintonturnering 
 

Saker til behandling: 
 

- Ungdomsprisen 
Vi gikk gjennom nominasjonene og stemte over hvem som skal vinne. Disse er 
nominert: Hanne Aune, Linda Lillemo, Anfernee Taperla, Hanna Meyer og Trenerlaget 
til Fjellørnen IL. 
 

- Inkluderingsprosjektet 
Tobias går gjennom hvordan det går og viste den første plakaten som skal sendes ut til 
skolene. 
 

- Elevrådssamling 
Elevrådsgruppa gikk gjennom invitasjonen og programmet for dagen.  
 

- Søknader 
Vi har fått inn to søknader. En fra elevrådet ved Mælan skole og en fra elevrådet ved 
Johan Bojer VGS, Skolested Rissa.  

o Elevrådet ved Mælan søkte om 3500kr for å arrangere felles dag for skolen. Vi 
støtter de med 3500kr 

o Elevrådet ved Johan Bojer VGS, skolested Rissa søkte om 10000kr for å kjøpe inn 
ulike kildesorteringsløsninger. Vi støtter de med 10000kr.  
 

- Eventuelt 
o NRK 

Under møtet var det en journalist fra NRK som laget TV-reportasje om 
ungdomsrådet og inkluderingsprosjektet.  

 
 


